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Vraag om uitleg van de heer Arnaud Verstraete aan de heer Sven Gatz, collegelid bevoegd 

voor Onderwijs en Scholenbouw 

 

Onderwerp: Afstemming van de schoolvakanties 

___________________________________________________________________________ 

 

De vakantieregeling voor het Nederlandstalig en Franstalig onderwijs loopt sinds dit schooljaar 

niet meer gelijk. Het Franstalig onderwijs is overgestapt naar een kortere zomervakantie met 

vier langere rustperiodes tijdens het schooljaar. Deze ongelijke regeling zorgt bij heel wat 

Brusselse gezinnen voor problemen. Veel ouders maken namelijk gebruik van het aanbod in 

beide talen, waarbij bijvoorbeeld het ene kind in het Nederlandstalig onderwijs zit en het andere 

in het Franstalig onderwijs. Met deze wijziging kunnen veel gezinnen bijvoorbeeld niet meer 

samen op vakantie of moet er voor de verschillende periodes extra opvang worden voorzien. 

Daarnaast zijn er gezinnen waarbij de ouders werken in de andere taalgemeenschap, of gezinnen 

waarbij kinderen graag deelnemen aan buitenschoolse activiteiten (jeugdwerk, 

sportactiviteiten, vakantiekampjes en -stages...) van de andere taalgemeenschap. Al deze 

kruisbestuivingen worden bemoeilijkt. Maar het gaat ook verder dan dat: de uitwisseling van 

taalleerkrachten komt in het gedrang, het immersieonderwijs krijgt het moeilijk, de 

dienstregeling van het openbaar vervoer wordt moeilijker en minder efficiënt, etc…; de nieuwe 

vakantieregeling heeft een enorme impact op Brussel en daar hebben we alleen nog maar het 

begin van gezien. De meertaligheid van de Brusselaars, die zo belangrijk is, zal er zeker niet op 

vooruitgaan. 

 

Vlaanderen houdt deze ongelijke vakantieregeling voorlopig in stand. Nochtans zijn er ook 

pedagogische voordelen aan verbonden: tijdens een langere herfst- en krokusvakantie kunnen 

leerlingen beter op adem komen en dankzij een kortere zomervakantie gaat er minder leerstof 

verloren, wat vooral kwetsbare leerlingen ten goede komt. Ook dit is weer een fundamenteel 

punt voor de Brusselse situatie, waar het percentage kwetsbare leerlingen heel hoog ligt. Onze 

fractie vraagt dan ook dat het Nederlandstalig onderwijs zo snel mogelijk het Franstalig systeem 

overneemt. 

 

Vlaams minister Ben Weyts gaf aan open te staan voor het debat, maar besloot al snel op basis 

van enkele bevragingen om er niet mee door te gaan. Nochtans waren de resultaten steevast dat 

net iets minder dan de helft van de bevraagden voorstander is van de verandering. In de “grote 

peiling” van hln, VTM, Le Soir en RTL gaf 48 % van de Vlamingen aan voorstander te zijn, en 

slechts 34 % was er tegen (18 % wist het niet). 

 

Mijn vragen: 

 

 Welke signalen krijgt u uit het Nederlandstalig onderwijs van scholen, leerkrachten, 

ouders, etc... in verband met de nieuwe vakantieregeling?  

 Zijn er meetbare gegevens beschikbaar over de impact van de verschillende 

schoolkalenders (aantal leerkrachten dat afhaakt, minder inschrijvingen in 

buitenschools aanbod, zoals vakantie-aanbod VGC...)? Als die er nog niet zijn, kunnen 

ze worden ingepland? 

 Wat onderneemt u om de Brusselse situatie onder de aandacht te brengen van de 

Vlaamse bevoegde minister? Staat u in overleg met Vlaams minister Ben Weyts om tot 

een oplossing te komen? 



 Wat is de stand van zaken hierover? 

 Welke stappen heeft u hiervoor ondernomen en welke staan nog gepland? 

 Is een bevraging van het Brussels onderwijsveld en alle belanghebbenden voorzien? 

 

 

Alvast bedankt voor uw antwoorden. 

 

Arnaud Verstraete 

Fractieleider Groen 


